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Írásbeli kérdé s

Kövér László úrnak,
az Országgyű lés elnökének

Helyben
Tisztelt Elnök Úr!

Magyarország Alaptörvénye 7 . cikk (2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012 .

évi XXXVI. törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli kérdést kívánok benyújtani a

Belügyminisztériumot vezető miniszterhez, mint a tárgyban illetékes minisztériu m

vezetőjéhez

„Traffipaxok bevételei.”

címmel .

A benyújtott kérdésemre a választ írásban várom .

Tisztelt Miniszter Úr!

A nemrég bevezetett új traffipax rendszer üzembe helyezése kapcsán felmerült néhány kérdés ,
amelyek megválaszolására kérem Tisztelt Miniszter Urat :

• Mekkora bevétele származott a Rend őrségnek - az új KKEP éles üzembeállítását
figyelembe véve - 2015 . március 26-tól április 26-ig a közúti ellenőrzések során
kiszabott büntetésekb ől, bírságokból? Hány darab gyorshajtást és közúti balesete t
regisztráltak az adott időszakban?

• Mekkora bevétele származott a Rendőrségnek a közúti ellenőrzések során kiszabott
büntetésekbő l, bírságokból 2014. március 26. és 2014.április 26. közötti időszakban?
Hány darab gyorshajtást és közúti balesetet regisztráltak az adott időszakban?

• Az új KKEP rendszerbe állításától milyen érdemi változást remélnek? Számolnak a
hatékonyabb ellenőrzésbő l származó bevétellel ?

Várom érdemi válaszát!

Tisztelettel :

Budapest, 2015. április 27 .

Mirkóczki Ádám
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